
 Enkel fråga KF 20190527 
 
 
Enkel fråga till Kommunstyrelsens ordförande Mats Gerdau: 
 
Riskerar Fisksätra att gentrifieras? 
 
 
I mina kontakter med Fisksätrabor så är många upprörda av den direkta effekten av att Fisksätraskolan 
läggs ner. Men det är också många som uppfattar själva försäljningen av skolbyggnaden till Stena 
Fastigheter som en del av vad de uppfattar som Stenas försök att gentrifiera Fisksätra. Skolan ligger i 
ett fantastiskt läge och kan säkert inbringa mer pengar än vad man får av skolverksamhet. De har 
berättat om renoveringar som lett till hyror som många inte har inkomster nog att betala och undrar om 
de är välkomna att bo kvar i ett framtida Fisksätra.  
 
Jag vill därför fråga Mats Gerdau: 
 
- Ser du några ökade risker att Fisksätra gentrifieras om skolbyggnaden säljs till Stena? 
 
 
Lisa Rasmussen, Vänsterpartiet 


